

授权书

Authorization Letter

致张宸恺：

To Zhang Chenkai:

经上海织音健康科技有限公司（以下简称“公司”）综合评估，认可您在打造AI眼动认知功能筛查青年创新项目推动的积极实践与突出潜力，现正式授予您“青年杰出创新发起人”荣誉称号及对应授权。

After a comprehensive evaluation by Shanghai Zhiyin Health Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as the "Company"), we recognize your active practice and outstanding potential in advancing the AI Eye-Movement Cognitive Function Screening Youth Innovation Project. We hereby officially grant you the honorary title of "Outstanding Youth Innovation Initiator" and the corresponding authorization.

您可在符合公司品牌规范的前提下，以该授权身份开展与公司业务相关的交流、合作及创新活动，公司将为您提供必要的资源支持与平台保障。本授权有效期自2025年9月19日起至2028年9月18日止，期满后可依据实际贡献申请续期。

Within the scope of the Company's brand guidelines, you may carry out communication, cooperation, and innovation activities related to the Company's business under this authorized identity. The Company will provide the necessary resources and platform support. This authorization is valid from September 19, 2025, to September 18, 2028. Upon expiration, renewal may be applied for based on actual contributions.

特此授权，以资证明。

Hereby authorized as proof.

授权方（盖章）：上海织音健康科技有限公司

Authorizing Party (Seal): Shanghai Zhiyin Health Technology Co., Ltd.

法定代表人（签字）：_____

Legal Representative (Signature)_____

日期：[2025年9月19日]

Date: [September 19, 2025]

被授权人确认

Authorized Person Confirmation:

本人已知晓并同意上述授权内容，将恪守公司理念，合法合规行使授权权利。

I hereby acknowledge and agree to the above authorization, and will adhere to the Company's philosophy while exercising the authorized rights legally and in compliance.

签字 Signature: 张定松

日期: [2025年9月19日]

Date: [September 19, 2025]